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2018Z01307 

Vragen van de leden Dijksma (PvdA), Ellemeet (GroenLinks) en Kooiman 
(SP) aan de Minister voor Medische Zorg over het bericht «Megawinst 
farmaceut zet medicijndebat op scherp» (ingezonden 29 januari 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Megawinst farmaceut zet medicijndebat op 
scherp»?1 

Vraag 2
Wat vindt u van het feit dat een farmaceutisch bedrijf miljardenwinsten maakt 
met de verkoop van geneesmiddelen? 

Vraag 3
Betrekt u de winstcijfers van farmaceutische bedrijven bij de onderhandelin-
gen over de prijs van medicijnen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Wat vindt u van de wijze waarop farmaceuten hun maatschappelijke 
verantwoordelijkheid nemen? 

Vraag 5
Hoe beoordeelt u het feit dat de bedrijfsresultaten van de farmaceutische 
industrie veel hoger zijn dan die van andere industriële ondernemingen?2 

Vraag 6
Heeft u een overzicht in hoeverre de farmaceutische bedrijven hun winsten 
herinvesteren in onderzoek naar nieuwe geneesmiddelen? 

Vraag 7
Bent u bereid in EU-verband verdere samenwerking aan te gaan bij de inkoop 
van medicijnen? Zo nee, waarom niet?

1 FD, 26 januari 2018
2 Centraal Bureau voor de Statistiek, 14 april 2017
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